

Sdr. Omme menighedsråd Menighedsrådsmøde	Mandag den 12.8. kl. 17.30 i Sognehuset
---	--

Tilstedeværende: Ulla Kronborg Jørgensen, Maria Sigsgaard Sørensen, Ingelise Dupont, Patricia Paarsgaard Bolther, Sandra Kusk Pedersen, Peter Sigsgaard Sørensen, Poul Skaarup Bindesbøl og Peter Eli Paarsgaard Bolther

Afbud: Diana Boxholm

	Emne:	Ansvarlig:	Orientering:	Beslutning:
1.	Godkendelse af dagsorden		Der er ekstra punkter til dagsordenen.	De er sat ind som pkt. 2-5.
2.	Nyt fra formanden	UKJ	Der skal findes en ny barselsvikar, da der er familieførøgelse i præstegården. Vikariatet starter d. 22. november, hvor Patricia går på graviditetsorlov.	Der udarbejdes et stillingsopslag som skal være stiftet i hænde seneste d. 23. september. Ansøgningsfristen er den 28. oktober, med orienterende møde den 31. oktober.
3.	Julehjælp	MS	Steffen har sendt en mail med praktiske spørgsmål vedrørende julehjælpen.	<p>Ansøgningsfrist på ansøgning til julehjælp er den 17. november.</p> <p>Udlevering søndag d. 22. december efter gudstjenesten.</p> <p>Ansøgningen skal sendes til sognepræsten på <a href="mailto:ppp@km.dk">ppp@km.dk</a> eller på brev i den sorte private postkasse ved præstegården (Linde Allé 1).</p> <p>Kravene: At man er bosat i Sdr. Omme Sogn, kun en</p>

				ansøgning pr. husstand og en begrundet ansøgning.
3.	Menighedsrådsmøde d. 11/11-24	PPB	Mandag d. 11/11 er sognehuset blevet dobbeltbooket af både menighedsrådsmøde og mandskor.	Mødet flyttes til præstegården.
4.	Urne i græsset	SK	Vi har ikke plads til flere urnesteder i græsset.	Kirkegårdsudvalget skal kontakte en arkitekt, der kan tegne et nyt kort med flere urnegravsteder i græsset.
5.	Punkttilknytning i UF	SK	Ritva undrede sig over, at der ikke var punkttilknytning i UF. Det er et stort problem, da ingen har et overblik over hvor der er nedsat en urne – og hvilken urne der er placeret hvor.	Kirkegårdsudvalget tager denne del med i forbindelse med urne i græsset, og ser på om det er muligt at få arkitekten til at punkttilknyttet, evt. med firkant inddeling som urnegravstederne.
6.	Punkter fra præsten: Ulvetimen med ulven Manoa, minikonfirmander, juleaften, ændring af højmessen, høstgudstjeneste, minimum antal tilmeldte for at starte babysalmesang (ANB)	PPB	<p>Vi begynder at afholde "spaghettigudstjenester". Vi har 3 gange her i efteråret (en torsdag i måneden).</p> <p>Vi påbegynder et forløb med minikonfirmander fra uge 38.</p> <p>Vi skal have arrangeret gudstjenesterne juleaften.</p> <p>Præsten har et lille ønske om, at få mulighed for at slette en læsning/salme i formessen.</p>	<p>Vi så sidste år, at der var et behov for en børnegudstjeneste juleaften, derfor er det vigtigt for os at tilbyde sådan en den 24. om formiddagen (kl. 11.00). Derudover kommer der 2 almindelige gudstjenester (kl. 13.00 og 15.00).</p> <p>Menighedsrådet giver præsten frie hænder til at administrere</p>

			<p>Vi skal have fundet tid til høstgudstjeneste, men efteråret er booket op med dåb eller præstens frisøndage.</p> <p>Annette har efterspurgt om der skal være et minimum antal tilmeldte til babysalmesang.</p>	<p>antallet af læsninger og hvordan det bygges op.</p> <p>Vi laver et høstarrangement onsdag d. 25. september. Aktivitetsudvalget står for at arrangere det.</p> <p>Vi fastlægger i menighedsrådet at der skal være et minimumstilmelding på 6 personer til babysalmesang, for at det kan afholdes. Er der ikke dette tilmeldt til det kommende hold, bliver det desværre aflyst.</p>
3.	2. kvartalsrapport og ønsker til endeligt budgetsamråd den 3.9.	PEB	<p>Vi har fået en mail fra provstiudvalget vedrørende vores 1. kvartalsrapport, da de havde nogle bekymringer – de kunne dog beroliges pga. de faskiner vi var tvunget til at bruge penge på i 1. kvartal. De har dog sandsynligvis også nogle bekymringer vedrørende 2. kvartal, da vi har brugt for mange penge især på kirkegården.</p> <p>Vi har fået mail vedrørende budget 2025 og det ser umiddelbart fornuftigt ud, men provstiudvalget undrer sig en smule over</p>	2. kvartalsrapport er godkendt.

			sammenhæng med regnskab 2023 og budget 2025, hvilket nemt kan forklares med bl.a. vakante stillinger, som vi jo ikke regner med at have i 2025.	
4.	Oplæg til mobbepolitik som tillæg til personalehåndbogen	DB		Udsættes til næste gang pga. afbud fra Diana
5.	Valg til MR den 17.9. Datoer og kandidater	UK	20/08 frist for annoncering for valgforsamlingen.  Der skal fremadrettet sidde 6 medlemmer i menighedsrådet. 4 ud af de nuværende 7 ønsker at genopstille.	Det er besluttet at der er valgforsamling d. 17.09 kl. 19.00 i Sognegården.
6.	Vedtægter og standard for kirkegården	UK	Kirkegårdsudvalget har arbejdet med kirkegårdens vedtægter og en standard for kirkegården.  Resultatet viser, at noget tyder på, at vi mangler hænder på kirkegården, vi ville ønske, vi havde økonomi til at ansætte en ekstra mand, men det ligger desværre ikke i kortene. Men vi er dog bevidste om problemet.	Formanden og kirkeværgen sætter sig sammen for at finde en løsning i forhold til at melde noget officielt ud.
7.	Borde og bænke i kirkeskoven	PS		Udskydes til næste møde pga. tidsknaphed.
8.	Evt.		Der ønskes et prisoverslag for fjernelse af træerne i præstegården.  Sandra Kusk Pedersen trækker sig som medarbejderrepræsentant.  Stikkontakterne i præstegården skal laves,	

			da de hænger ud af væggen.  Registrering af arbejdstid er blevet implementeret.	
9.	Oplæsning og godkendelse af referat	DB		
10.	Lukket punkt	UK		Udskydes pga. tidsknaphed.

---

Ulla Kronborg

---

Maria Sigsgaard

---

Lise Dupont

---

Patricia Bolther

---

Peter Sigsgaard

---

Peter Bolther

---

Poul Skaarup Bindsbøl